
Zápis 

z jednání sněmu ČMMJ z.s. – okresní myslivecký spolek Kroměříž 

dne 15.5.2025 na střelnici Hvězda v Kotojedech 

 

Program jednání sněmu: 

 1.  Zahájení 

 2.  Program sněmu 

 3.  Předání vyznamenání 

 4.  Volba návrhové, mandátové a volební komise 

 5.  Zpráva předsedy OMS 

 6.  Zpráva předsedy ODR 

 7.  Zprávy předsedů komisí 

 8.  Volební řád 

 9.  Zpráva mandátové komise 

 10. Volba OMR a ODR 

 11. Diskuze 

 12. Přijetí usnesení 

 13. Závěr 

K bodu 1 

Zahájení provedl předseda OMS Bc.František Vávra přivítáním delegátů a hosta Ing.Michala Zubíčka, člena MR 

ČMMJ a předsedu OMS Vsetín.                                                                                                                                                  

Na návrh OMR jednání okresního sněmu řídil předseda OMS Kroměříž (§ 38 stanov).                                                               

Jako  zapisovatelka byla určena jednatelka OMS pí.Gabriela Puršová, ověřovatel Ing.Lubomír Přikryl. 

Sdělil delegátům, že MR se rozhodla, že sněm tvoří shromaždění delegátů, dále, že každý delegát má 1 hlas         

(§113 odst.2 stanov).                                                                                                                                                                                       

Tento návrh delegáti odhlasovali. 

K bodu 2 

Seznámil delegáty s programem jednání sněmu.                                                                                                                      

Ing.Jindřich Kořínek zažádal zařadit do programu jako bod 5a zprávu o stavu střelnice Hvězda-Kotojedy.                     

Program byl následně schválen. 

K bodu 3 

Myslivecká vyznamenání „Za zásluhy o myslivost“ II. a III. stupně oceněným delegátům předal Ing.Michal Zubíček, 

který v krátkém projevu pogratuloval vyznamenaným delegátům.                                                                                                   

Seznam vyznamenaných je součástí zápisu. 

 



K bodu 4 

Byla zvolena -  návrhová komise ve složení: předseda - JUDr.Pavel Boukal   

             členové  - Josef Palička, Marcel Majda     

          - mandátová komise ve složení: předseda - Gabriela Puršová 

              členové - Josef Fochr, Radoslav Pospíšilík      

         - volební komise ve složení: předseda - Stanislav Kucián 

        členové - Josef Pavlík, Bohumil Pospíšil    

Všechny komise delegáti jednomyslně schválili.     

K bodu 5   

Zpráva předsedy OMS - písemná podoba je součástí zápisu 

K bodu 5a              

Ing.Jindřich Kořínek ústně informoval delegáty o vývoji rekonstrukce střelnice.                                                                          

Nesouhlasí s převodem 17% ze spoluvlastnického podílu OMS Kroměříž ve prospěch  spoluvlastnického podílu 

Spolek Hvězda.                                                                                                                                                                            

Navrhuje přehodnotit převod spoluvlastnických  podílů. 

K bodu 6 

Zpráva předsedy ODR - písemná podoba je součástí zápisu. 

K bodu 7 

Zpráva kulturní komise - písemná podoba je součástí zápisu. 

Zpráva myslivecké komise - písemná podoba je součástí zápisu. 

Zpráva kynologické komise - písemná podoba je součástí zápisu. 

Zpráva střelecké komise - předseda SK byl omluven z jednání OS z důvodu nemoci     

                                        - zprávu přednesl Ing.Lubomír Přikryl  

    - písemná podoba je součástí zápisu. 

Zpráva ekonomické komise – písemná podoba je součástí zápisu. 

K bodu 8 

Návrhy kandidátů pro volby do OMR a ODR předkládala  MR OMS Kroměříž.                                                                                   

Jelikož okresní sněm volí 7-mi člennou OMR a 5-ti člennou ODR a kandidátů je stejný počet jako volených funkcí, 

MR navrhuje, aby volby proběhly veřejným hlasováním  tzv.aklamací (veřejný projev souhlasu), tedy zvednutím ruky.                                                                 

Tento návrh delegáti odhlasovali. 

K bodu 9 

Předsedkyně mandátové komise sdělila delegátům, že na jednání sněmu je přítomno 20 delegátů s hlasem 

rozhodujícím z celkového počtu 74 delegátů, tudíž okresní sněm je usnášení schopný.                                                                          

Je přítomna většina delegátů, kteří společně disponují nejméně jednou desetinou všech hlasů (§113 odst.2 stanov). 

 



K bodu 10 

Sněm zvolil 7mi člennou OMR.                                                                                                                                                                   

V souladu s §47 stanov, každá funkce se volila samostatně: 

předseda  Bc.František Vávra  pro 19 proti 0 zdržel se 1 

místopředseda  Ing.Lubomír Přikryl  pro 19 proti 0 zdržel se 1 

kulturní komise  Bc.Valadana Trvajová  pro 20 proti 0 zdržel se 0 

kynologická komise MUDr.Pavlína Slámová pro 19 proti 1 zdržel se 0 

střelecká komise Bc.Martin Beran  pro 20 proti 0 zdržel se 0 

myslivecká komise Ing.Jakub Mach  pro 20 proti 0 zdržel se 0 

ekonomická komise Ing.František Štěrba  pro 16 proti 4 zdržel se 0 

Byla zvolena 5ti členná dozorčí rada: 

Ing.Roman Konečný 

Josef Fochr 

Monika Zelená 

Petr Skřebský 

Mgr.Lucie Dvořáková 

Všichni členové byli zvoleni jednomyslně s 20 hlasy pro. 

K bodu 11 

• dr.Boukal navrhl, že je ochoten se podílet na vyřešení spoluvlastnických podílů na střelnici Hvězda jako 

mediátor                                                                                                                                                                                

(mediátor je nezávislá a nestranná fyzická osoba, která působí jako prostředník mezi stranami konfliktu, 

přičemž stranám pomáhá rozpoznat jejich skutečné potřeby a zájmy a nalézt nejlepší možné řešení jejich 

situace) 

• Ing.Michal Zubíček nastínil problematiku v celé ČMMJ, ohledně nového zákona o myslivosti a o změně 

odlovu lišek   

K bodu 12 

Předseda návrhové komise přednesl návrh usnesení. Návrh byl jednomyslně schválen. 

Usnesení je součástí zápisu v písemné podobě. 

K bodu 13 

Jednání sněmu bylo ukončeno v18:50 hodin 

 

Zapisovatel: Gabriela Puršová  Předseda: Bc.František Vávra  Ověřovatel:Ing.Lubomír Přikryl 


